
    

MĚSTYS DOLNÍ BUKOVSKO
nám. Jiráskovo 67
Dolní Bukovsko
373 65

Čj. 1180/2022 UMDB

          z     2. zasedání Zastupitelstva městyse Dolní Bukovsko,  
konaného dne 21. listopadu 2022  v 19.  00   hodin  

v     zasedací místnosti Úřadu městyse v     Dolním Bukovsku  .  

Přítomni: JUDr. Eva Bartošová, Ing. Jan Bořuta, MUDr. Vendula Fajtlová, Stanislav Klika, Pavel
Kohout, Bc. Pavlína Kovaříková, Pavel Makovička, Mgr. Ivana Makovičková, Petr Malecha, Bc. Jiří
Matoušek, Tomáš Pavlásek, Ing. Jan Svoboda, Zdeněk Tůma, Mgr. Milena Zahradníková
(příloha č. 1).

Hosté:  občané městyse dle prezenční listiny (příloha č.2)
Omluveni: Ing. Jan Němec
Ověřovatelé zápisu: Pavel Kohout, Mgr. Milena Zahradníková
Zapisovatel: Jana Pirasová

PROGRAM JEDNÁNÍ

1. Zahájení
2. Určení ověřovatelů zápisu jednání a zapisovatele
3. Určení zapisovatele jednání
4. Kontrola usnesení z minulého zasedání
5. Dotazy k činnosti rady městyse
6. Schválení ceny vodného a stočného na rok 2023
7. Projednání návrhu rozpočtu na rok 2023
8. Majetkové záležitosti – prodej, směna obecního majetku
9. Různé – připomínky, dotazy a interpelace zastupitelů městyse
10. Závěr

Projednáno:
1. Zahájení

V 19.08 hod. zahájila starostka jednání, přivítala přítomné, konstatovala, že je přítomno 14 zastu-
pitelů a zasedání je tudíž usnášeníschopné. Vyzvala přítomné zastupitele k připomínkám k navr-
ženému programu – ty nebyly a starostka dala hlasovat o jeho schválení.
Návrh usnesení: ZM schvaluje navržený program 2. zasedání ZM Dolní Bukovsko.

      Hlasování: 14 pro (JUDr. Eva Bartošová, Ing. Jan Bořuta, MUDr. Vendula Fajtlová, Stanislav Klika, Pavel
       Kohout, Bc. Pavlína Kovaříková, Pavel Makovička, Mgr. Ivana Makovičková, Petr Malecha, Bc. Jiří Matoušek,
       Tomáš Pavlásek, Ing. Jan Svoboda, Zdeněk Tůma, Mgr. Milena Zahradníková), 0 proti, 0 zdržel se.
       Usnesení č. 22/2 ZM bylo schváleno.

2. Určení ověřovatelů zápisu
Ověřovateli zápisu starostka určila zastupitele Pavla Kohouta a Mgr. Milenu Zahradníkovou.
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3. Určení zapisovatele jednání
Zapisovatelem jednání určila starostka Janu Pirasovou.

4. Kontrola usnesení z minulého jednání
a) zastupitelé byli seznámeni s volbou členů osadních výborů
OV Horní Bukovsko

      předseda – Michaela Mašková
členové – Mgr. František Farka, Cyril Hubený, Renata Marhounová, Daniel Puchel‘, Miroslav

      Šoukal, Jan Zimmel
OV Pelejovice
předseda – Ing. Petra Kokešová
členové – Dalibor Hanzlík, Kateřina Jindrová
OV Radonice
předseda – Marie Kapinusová
členové – Václava Kovářová, Jindřich Kubát, František Bárta, Jitka Lišková
OV Sedlíkovice
předseda – Jaroslav Hajný
členové – Ing. Pavel Filípek, Václav Hlaváč, Marie Ujková, Jana Valešová
OV Popovice
předseda – Ondřej Šnorek
členové – Ing. Martin Tichý, Michal Uchytil
OV Hvozdno
předseda – Eva Chlaňová
členové – Hana Davidová, Hana Davidová ml., Petr Zasadil
OV Bzí
předseda – Ivana Mocová
členové – Ing. Blanka Lomská, Bc. David Blažek.
Návrh usnesení: ZM schvaluje předsedy a členy osadních výborů dle výše uvedeného výčtu.

      Hlasování: 14 (JUDr. Eva Bartošová, Ing. Jan Bořuta, MUDr. Vendula Fajtlová, Stanislav Klika, Pavel Kohout,
      Bc. Pavlína Kovaříková, Pavel Makovička, Mgr. Ivana Makovičková, Petr Malecha, Bc. Jiří Matoušek, Tomáš
       Pavlásek, Ing. Jan Svoboda, Zdeněk Tůma, Mgr. Milena Zahradníková), 0 / 0.

Usnesení č. 23/2 ZM bylo schváleno.
b) zastupitelé jednali o obsazení výborů zastupitelstva.
Dle dohody z minulého jednání je navrženo obsazení finančního výboru v poměru 4 : 1 (koalice x
opozice) a kontrolního výboru 1 : 4 (koalice x opozice). P. Kohout požaduje obsazení celého
kontrolního výboru opozicí. Výbory budou obsazeny v poměru dle dohody z minulého jednání.
Návrh složení finančního výboru: předseda Ing. Jan Svoboda, členové – Božena Janečková,
Bc. Pavlína Kovaříková, Stanislav Klika ml., Mgr. Hana Šimková.
Návrh usnesení: ZM schvaluje složení finančního výboru - předseda Ing. Jan Svoboda,
členové – Božena Janečková, Stanislav Klika ml., Bc. Pavlína Kovaříková, Mgr. Hana
Šimková.

      Hlasování: 12 (JUDr. Eva Bartošová, Ing. Jan Bořuta, MUDr. Vendula Fajtlová, Bc. Pavlína Kovaříková, Pavel
      Makovička, Mgr. Ivana Makovičková, Petr Malecha, Bc. Jiří Matoušek, Tomáš Pavlásek, Ing. Jan Svoboda, Zdeněk
       Tůma, Mgr. Milena Zahradníková), 0 / 2 (Stanislav Klika, Pavel Kohout).

Usnesení č. 24/2 ZM bylo schváleno.
Návrh složení kontrolního výboru: předseda Pavel Kohout, členové – Ing. Jan Němec, Pavel
Makovička, František Řehoř, Ing., Jan Bořuta.
Návrh usnesení: ZM schvaluje složení kontrolního výboru - předseda Pavel Kohout, členové
– Ing. Jan Němec, Pavel Makovička, František Řehoř, Ing., Jan Bořuta.
Hlasování: 12 (JUDr. Eva Bartošová, MUDr. Vendula Fajtlová, Stanislav Klika, Pavel Kohout, Bc. Pavlína
Kovaříková, Mgr. Ivana Makovičková, Petr Malecha, Bc. Jiří Matoušek, Tomáš Pavlásek, Ing. Jan Svoboda, Zdeněk

Zasedání Zastupitelstva městyse Dolní Bukovsko dne 21.11.2022

- 2 -



       Tůma, Mgr. Milena Zahradníková), 0 / 2 (Ing. Jan Bořuta, Pavel Makovička).
Usnesení č. 25/2 ZM bylo schváleno.

5. Dotazy k činnosti rady městyse
P. Kohout má připomínku k delegování starostky jako zástupce městyse do SMO Bukovská voda
a je přesvědčen, že schválení by mělo být v kompetenci zastupitelstva. Starostka odpověděla, že
ona z titulu své funkce nemusí být k zastupování schválena zastupitelstvem, nicméně posouvá ře-
šení do bodu 8 jednání ZM. 
Dále má P. Kohout připomínku ke schválení navýšení nájmů z nebytových prostor, požaduje po-
drobnější specifikaci vyčíslení nájmu. JUDr. Bartošová upřesnila znění usnesení RM ke schválení
navýšení nájmů z NP. Navýšení bude řešeno uzavřením dodatku ke stávajícím platným smlou-
vám. 

6. Schválení ceny vodného a stočného pro rok 2023
Cena vodného na rok 2023 se dle návrhu provozovatele vodovodu navyšuje na 40 Kč + 10%
DPH. Cena stočného pro rok 2023 zůstává v nezměněné výši, tj. 12 Kč vč. DPH.
Návrh usnesení: ZM schvaluje navýšení ceny vodného pro rok 2023 na 40 Kč + 10 % DPH.
Hlasování: 14 (JUDr. Eva Bartošová, Ing. Jan Bořuta, MUDr. Vendula Fajtlová, Stanislav Klika, Pavel Kohout,
Bc. Pavlína Kovaříková, Pavel  Makovička, Mgr. Ivana Makovičková,  Petr Malecha, Bc. Jiří Matoušek, Tomáš
Pavlásek, Ing. Jan Svoboda, Zdeněk Tůma, Mgr. Milena Zahradníková), 0 / 0. 
Usnesení č. 26/2 ZM bylo schváleno.

7. Návrh rozpočtu na rok 2023
Zastupitelům byl zaslán materiál  návrhu rozpočtu na rok 2023 a starostka je vyzvala k připo-
mínkám a návrhům. 
Daňové příjmy byly stanoveny dle kalkulačky RUD, nedaňové příjmy vyplývají ze smluvních po-
hledávek. V běžných výdajích bylo potřeba navýšení zejména na energie, PHM a služby. Do in-
vestičních výdajů bylo zařazeno financování zejména již rozpracovaných akcí, tj. rekonstrukce
KD, zbudování atletického oválu a úprava hřiště. Nově plánované investiční akce většího rozsahu
by bylo vybudování chodníků ve Bzí a zhotovení ZTV Padělky II. 
Ředitelka ZŠ Mgr. Šubrtová žádá o navýšení příspěvku na neinvestiční náklady ZŠ z důvodu
navýšení plateb za energie. Příspěvek byl na rok 2023 pro ZŠ navýšen o 600 tis. Kč a starostka
uvedla,  že pokud bude potřeba dofinancovat spotřebu energií,  městys finanční prostředky po-
skytne. Dále starostka uvedla, že se stále ještě řeší úsporná opatření pro snížení spotřeby, zatep-
lení bílé budovy ZŠ, osazení fotovoltaiky na ZŠ. Na všechny akce se bude městys maximálně
snažit            o získání dotací, aby celé financování neleželo jen na městysu.
P. Makovička má dotaz na realizaci rekonstrukce ČOV – místostarosta P. Malecha uvedl, že po
konzultacích s odbornou firmou není stav ČOV v současné době přímo havarijní, provoz je za-
jištěn, výsledky rozborů jsou v normě. Nicméně bylo v rozpočtu na opravy vyčleněno 500 tis. Kč.
Návrh rozpočtu byl zpracován jako schodkový s krytím schodku z finančních prostředků na BÚ.
Na BÚ městyse je ke dni 21.11.2022 zůstatek ve výši 11 681 237,92 Kč, účty fondů vykazují zů-
statek ve výši 456 141,30 Kč.

8. Majetkové záležitosti – prodej, směna obecního majetku
a) zastupitelé projednali schválení zástupce městyse v SMO Bukovská voda.
Návrh usnesení: ZM schvaluje zástupcem městyse v SMO Bukovská voda starostku 
Mgr. Ivanu Makovičkovou.
Hlasování: 14 (JUDr. Eva Bartošová, Ing. Jan Bořuta, MUDr. Vendula Fajtlová, Stanislav Klika, Pavel Kohout,
Bc. Pavlína Kovaříková, Pavel  Makovička, Mgr. Ivana Makovičková,  Petr Malecha, Bc. Jiří Matoušek, Tomáš
Pavlásek, Ing. Jan Svoboda, Zdeněk Tůma, Mgr. Milena Zahradníková), 0 / 0. 
Usnesení č. 27/2 ZM bylo schváleno.
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b) zastupitelé projednali žádost o odkoupení obecního pozemku pč. 2042/15 v kú Radonice u při-
lehlé nemovitosti čp. 22. Jedná se o plochu o výměře 173 m2, která byla předchozími majiteli
nemovitosti oplocena a užívána jako zahrádka. Cena pozemku bude stanovena dle ceny obdobné-
ho prodeje v kú Radonice v letošním roce. Na ocenění pozemku nebude požadováno zpracování
znaleckého posudku, neboť se letos ve stejném kú obdobný pozemek prodával.
Návrh usnesení: ZM schvaluje zveřejnění záměru prodeje pozemku pč. 2042/15 o výměře
173 m2 v kú Radonice.
Hlasování: 12 (JUDr. Eva Bartošová,  MUDr. Vendula Fajtlová, Stanislav Klika, Bc. Pavlína Kovaříková, Pavel

       Makovička, Mgr. Ivana Makovičková,  Petr Malecha, Bc. Jiří Matoušek, Tomáš Pavlásek, Ing. Jan Svoboda, Zdeněk
       Tůma, Mgr. Milena Zahradníková), 0 / 2 (Ing. Jan Bořuta, Pavel Kohout). 

Usnesení č. 28/2 ZM bylo schváleno.
c) žádost o odkoupení části pozemku pč. 1677/12 v kú Radonice si podal p. Černý, zastupitelé
uvádějí, že v místech bude muset jednou vzniknout komunikace a toto je kus pozemku, který by
mohl v budoucnu chybět, není rozumné tento pozemek prodávat. 
Návrh usnesení: ZM schvaluje zveřejnění záměru prodeje části pozemku pč. 1677/12 v kú
Radonice.
Hlasování: 0 / 13 (JUDr. Eva Bartošová, Ing. Jan Bořuta, MUDr. Vendula Fajtlová, Stanislav Klika, Bc. Pavlína

       Kovaříková, Pavel  Makovička, Mgr. Ivana Makovičková,  Petr Malecha, Bc. Jiří Matoušek, Tomáš Pavlásek,  
       Ing. Jan Svoboda, Zdeněk Tůma, Mgr. Milena Zahradníková), / 1 (Pavel Kohout). 

Usnesení č. 29/2 ZM nebylo schváleno.
d) zastupitelé byli seznámeni se zněním OZV č. 3/2022, kterou se stanovují pravidla pro pohyb
psů  na  veřejném  prostranství  v městysi  Dolní  Bukovsko.  Ustanovení  vyhlášky  se  vztahují  

      na pouze na území Dolního Bukovska, nikoli přilehlých osad.
Návrh usnesení: ZM schvaluje OZV č. 3/2022, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů
na veřejném prostranství v městysi Dolní Bukovsko.
Hlasování: 14 (JUDr. Eva Bartošová, Ing. Jan Bořuta, MUDr. Vendula Fajtlová, Stanislav Klika, Pavel Kohout,
Bc. Pavlína Kovaříková, Pavel  Makovička, Mgr. Ivana Makovičková,  Petr Malecha, Bc. Jiří Matoušek, Tomáš
Pavlásek, Ing. Jan Svoboda, Zdeněk Tůma, Mgr. Milena Zahradníková), 0 / 0. 
Usnesení č. 30/2 ZM bylo schváleno.
e) dále byl zastupitelům předložen Plán k provedení inventur a inventarizace majetku, závazků
a pohledávek městyse k 31.12.2022.
Návrh usnesení: ZM schvaluje Plán k provedení inventur a inventarizace majetku, závazků
a pohledávek městyse k 31.12.2022.
Hlasování: 14 (JUDr. Eva Bartošová, Ing. Jan Bořuta, MUDr. Vendula Fajtlová, Stanislav Klika, Pavel Kohout,
Bc. Pavlína Kovaříková, Pavel  Makovička, Mgr. Ivana Makovičková,  Petr Malecha, Bc. Jiří Matoušek, Tomáš
Pavlásek, Ing. Jan Svoboda, Zdeněk Tůma, Mgr. Milena Zahradníková), 0 / 0. 
Usnesení č. 31/2 ZM bylo schváleno.

9. Diskuse, různé
a) Bc. Pavlína Kovaříková spolu s MUDr. Fajtlovou má dotaz na využití defibrilátoru JSDH či

    případné financování nákupu přístroje pro potřeby praktické lékařky v Dolním Bukovsku.
    K tomuto byla otevřena diskuse bez konkrétního závěru. Nad pořízení třetího defibrilátoru do
    městyse se starostka zamyslí. Pozn. jeden je na cihelně, druhý mají hasiči a tento by byl třetí.   

b) P. Kohout má připomínku ke kvalitě oprav komunikace Na Padělkách poukazuje na nerovnosti
    v silnici. Starostka uvedla, že nerovnosti tam byly rozhodně do rekonstrukce v roce 2020. Nyní je
    tam nesprávně zaasfaltován kousek vozovky, s tím, že v místě se plánuje rekonstrukce přivaděče
    vody. V prosinci starostka vykomunikuje, kdy je rekonstrukce v plánu, pokud by to mělo být za
    dlouho, budeme trvat na opravě asfaltu.  Dále P. Kohout upozornil na plochu v ulici U Hřiště, kde
    měl za to, že by to chtělo vyasfaltovat ještě jeden kousek. Starostka mu sdělila, že není chytré na
    to upozorňovat nyní, když už je zhotovitel i s veškerou technikou odjel před více než dvěma
    týdny, následně vyzvala zastupitele, aby věci, které zaznamenají řešili ihned, když s tím ještě něco
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    lze dělat. Nad rámec p. Malecha dodal, že tato konkrétní plocha asfaltovat nelze, neboť se tam
    otáčí popelářské vozidlo. 
    P. Kohout poukázal na nedodělaný chodník v ulici V Hliníku před objektem bývalé Spořitelny. 
    P. Malecha odpověděl, že si tam sousedé nepřáli dokončit obrubník kvůli pohodlnějšímu parková-
    ní, navíc i logicky na pohled je vhodnější obrubníky neumístit. P. Kohout ještě dodal, že není stále
    dokončená špaleta na budově, kde sídlí Pošta s tím, že stačí pouze dotřít to štětečkem a tedy ne-
    chápe, proč to dosud nikdo neudělal. Starostka přislíbila, že jakmile počasí dovolí, bude to dotře-
    no. 
    Ing. Svoboda má dotaz k dokončení lékařského domu – smluvní termín dokončení byl 
    15.10.2022, v těchto dnech se dokončuje – za dobu prodlení budou uplatněny smluvní sankce.
    Zhotovitel provedl další vícepráce na objektu ve výši 383 156 Kč bez DPH, které starostka ne-
    předpokládá uhradit v souvislosti se zpožděným termínem. Je podána žádost o kolaudaci objektu.
    P. Janečková má dotaz k situaci s obchvatem Dolního Bukovska – starostka uvedla, že je potřeba
    akci řešit projekčně a zanést změnu do územního plánu, na čemž se pracuje. 
    P. Pour má připomínku k osazení nové lampy VO v ul. J. Koláře, která není pevně ukotvena a je
    vratká a dále k nedostatečně dokončeným terénním úpravám po rekonstrukci v ul. J. Koláře.
    Další příspěvky do diskuse nebyly. 

 
12. Závěr

Starostka poděkovala všem přítomným za účast, informovala, že příští jednání ZM bude pravdě-
podobně 12. 12.  a ukončila jednání ve 21.40 hodin.
 
Zapsala: Jana Pirasová  

Ověřovatelé zápisu:
Pavel Kohout Mgr. Milena Zahradníková 
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